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W zwiEzku z wprowadzeniem przez komunalnq sp6lke PUK, kt6rej czynnosci wla6ciciela w imieniu

Miasta Kolno sprawuje Burmistrz - znacznej podwyiki ceny za dostarczane do dom6w i mieszkai

wielu mieszkaric6w Kolna - cieplo systemowe, proszq o odpowiedzi na poniisze pytania:

1. O ile w stosunku do placonych do 30 listopada 2022 rachunk6w - wzrosnA oplaty od 1

$udnia 2072, prosze o przedstawienie jaka cena obowiqzywala za 1GJ do 30 listopada a ile

bqdziemy placii od l grudnia 2022, ptosze takie o informacjg czy poza cenq ciepla wzrosnq

takie oplaty stale za moc zamawianq i za abonament, proszq o podanie starych i nowych

stawek;

2. Jak - zdaniem Burmistrza - wprowadzana podwyika - wplynie na podejmowanie decyzji

przez mieszkaic6w dotychczas nie objqtych cieplem systemowym - co do przylqczania siq

do sieci mieiskiei;

3. Jak- zdaniem burmistrza, wprowadzona podwyika wp,lynie na sytuacjq finansowq rodzin

zamieszkalych w Kolnie?
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